
 

УКРАЇНА 

НИЖНЬОВЕРБІЗЬКА СІЛЬСЬКА РАДА 

                        восьме демократичне скликання 

(четверта позачергова сесія) 

Протокол 

 

Від 31 грудня 2020року 

Зал засідань с. Нижній Вербіж. 

11:00год. 

Всього обрано депутатів 26 осіб 

Присутні на сесії 26 депутатів, список депутатів додаєтся. 

Запрошені на сесію: список додається. 

Головуючий на сесії сільський голова Ярослав М'якущак. 

 

Слухали : Сільського голову М’якущака Я. Ю. про порядок денний згідно 

до розпорядження від    29.12.2020  р.  №239 (додається) 

Доповідав : сільський голова Ярослав М’якущак,  оголосив  порядок 
денний із пропозицією щодо включення в порядок денний під №7 «Про 
затвердження структури та штатної чисельності працівників закладів 
загальної середньої освіти по населених пунктах, що приєднані до 
Нижньовербізькоїсільської територіальної громади» 

Виступали :  

- Кузьменчук Г. М.  із пропозицією про внесення змін до положення 
про громадський бюджет (бюджет участі) Нижньовербізької сільської 
ради.  
Паландюк З. І. запропонував дане питання підготувати на чергову 
сесію. 

- Лазарович І. М. із пропозицією внести в порядок денний питаня про 
передачу майна в оперативне управління КНП ЦПМСД Коломийської 
районної ради.   
Голосували:  
ЗА - 1; ПРОТИ - 25; УТРИМАЛИСЬ - 0; НЕ ГОЛОСУВАЛИ - 0 

- Шкутяк В. І. із пропозицію винести дане питання на розгляд сесії, а 
саме  включити Кіращука Дмитра Кириловича в склад комісії для  
прийняття в комунальну власність Нижньовербізької територіальної 



громади майна бюджетних установ що перебувало на балансі відділу 
освіти Коломийської районної державної адміністрації.  
Голосували:  
ЗА - 25; ПРОТИ - 0; УТРИМАЛИСЬ - 0; НЕ ГОЛОСУВАЛИ - 0 

- Бойко М. В. із пропозицією направити лист-звернення до Президента 
України, Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України, 
щодо зменшення тарифів на енергоносії. 
Голосували:  
ЗА - 25; ПРОТИ -0; УТРИМАЛИСЬ - 0; НЕ ГОЛОСУВАЛИ - 0 

 

Голосували за порядок денний в цілому. 
ЗА - 26 ПРОТИ - 0 УТРИМАЛИСЬ - 0 НЕ ГОЛОСУВАЛИ-0 (результати 

поіменного голосування додаються) 

Вирішили : затвердили порядок денний зі змінами та доповненнями. 

Сесія оголошена відкритою (звучить Державний Гімн України) 

 

 

1. Слухали : Про внесення змін до найменування закладів загальної середньої 
освіти Нижньовербізької сільської ради. 
Доповідала : Мокринчук О. І. завідувач сектору з юридичних питань про  
внесення змін до найменування закладів загальної середньої освіти 
Нижньовербізької сільської ради. 
Голосували:  

ЗА - 25; ПРОТИ - 0; УТРИМАЛИСЬ - 0; НЕ ГОЛОСУВАЛИ - 1; (результати 
поіменного голосування додаються) 
Вирішили : рішення сесії №110 -ІV/2020   прийнято та додається 

2. Слухали : Про затвердження актів приймання-передачі основних засобів та  
матеріальних активів. 
Доповідав : Васильчук М. В. начальник відділу житлов-комунального 
господарства, інвестицій та соціально-екномічного розвитку про 
затвердження актів приймання-передачі основних засобів та  матеріальних 
активів. 
Виступав : Явдошняк І. В. депутат сільської ради із пропозицією прийняти 
у комунальну власність Нижньовербізької територіальної громади 
матеріальні активи, які були виявлені комісією Нижньовербізької сільської 
ради, а саме аналізатор сечі та стоматустановка. 
Голосували:  

ЗА - 26; ПРОТИ - 0; УТРИМАЛИСЬ - 0; НЕ ГОЛОСУВАЛИ - 0; (результати 
поіменного голосування додаються) 



Вирішили : рішення сесії №111-IV/2020     прийнято та додається. 

3. Слухали : Про передачу на баланс Комунального некомерційного 
підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги 
Нижньовербізької сільської ради» комунального майна. 
Доповідав : Васильчук М. В. начальник відділу житлов-комунального 
господарства, інвестицій та соціально-екномічного розвитку про передачу 
на баланс Комунального некомерційного підприємства «Центр первинної 
медико-санітарної допомоги Нижньовербізької сільської ради» 
комунального майна. 
Виступав : Явдошняк І. В. депутат сільської ради із пропозицією вилучити 
з акту приймання-передачі основних засобів (амбулаторія загальної 
практики сімейної медицини с.Ковалівка) автомобіль УАЗ 39-62, та 
залишити вказаний автомобіль на балансі Нижньовербізької сільської ради. 
Голосували за поправку :    

ЗА - 25; ПРОТИ - 0; УТРИМАЛИСЬ - 0; НЕ ГОЛОСУВАЛИ – 1; 

Голосували:  

ЗА - 25; ПРОТИ - 0; УТРИМАЛИСЬ - 0; НЕ ГОЛОСУВАЛИ - 1; (результати 
поіменного голосування додаються) 
Вирішили : рішення сесії №112-IV/2020 прийнято та додається. 

4. Слухали : Про зміну засновника КП «Ковалівське» та затвердження статуту 
у новій редакції. 
Доповідав : Васильчук М. В. начальник відділу житлов-комунального 
господарства, інвестицій та соціально-екномічного розвитку про зміну 
засновника КП «Ковалівське» та затвердження статуту у новій редакції. 
Виступали  :  

- Паландюк З. І. депутат сільської ради із пропозицією призначати  на 
посаду та звільняється з посади рішенням сесії сільської ради.   

- Томнко Т. із пропозицією затвердити сесійно курівника  КП 
«Ковалівське»  Долінського Валентина Костянтиновича 

Голосували за поправку Паландюка З.:    

ЗА - 26; ПРОТИ - 0; УТРИМАЛИСЬ - 0; НЕ ГОЛОСУВАЛИ – 0; 

Голосували за поправку Томенко Т.:    

ЗА - 26; ПРОТИ - 0; УТРИМАЛИСЬ - 0; НЕ ГОЛОСУВАЛИ – 01; 

Голосували:  

ЗА - 26; ПРОТИ - 0; УТРИМАЛИСЬ - 0; НЕ ГОЛОСУВАЛИ - 0; (результати 
поіменного голосування додаються) 
Вирішили : рішення сесії №113-ІV/2020  прийнято та додається. 

 



5. Слухали : Про затвердження порядку складання, затвердження та 
контролю виконання фінансового плану Комунального некомерційного 
підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги 
Нижньовербізької сільської ради» 

Доповідав : Кадобянський В. директор КНП ЦПМСД Нижньовербізької 
сільської ради про затвердження порядку складання, затвердження та 
контролю виконання фінансового плану Комунального некомерційного 
підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги 
Нижньовербізької сільської ради» 

Голосували:  

ЗА - 25; ПРОТИ - 0; УТРИМАЛИСЬ - 0; НЕ ГОЛОСУВАЛИ - 1; (результати 
поіменного голосування додаються) 
Вирішили : рішення сесії №114-IV/2020 прийнято та додається. 

6. Слухали : Про затвердження фінансового плану комунального 
некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги Нижньовербізької сільської ради» на 2021 рік. 
Доповідав : Кадобянський В. директор КНП ЦПМСД Нижньовербізької 
сільської ради про затвердження фінансового плану комунального 
некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги Нижньовербізької сільської ради» на 2021 рік. 
Голосували:  

ЗА - 25; ПРОТИ - 0; УТРИМАЛИСЬ - 0; НЕ ГОЛОСУВАЛИ - 1; (результати 
поіменного голосування додаються) 
Вирішили : рішення сесії № 115-IV/2020 прийнято та додається. 

7. Слухали : Про погодження структури та граничної штатної чисельності 
комунального некомерційного підприємства «Центр первинної медико – 

санітарної допомоги Нижньовербізької сільської ради» 

Доповідав : Кадобянський В. директор КНП ЦПМСД Нижньовербізької 
сільської ради про погодження структури та граничної штатної чисельності 
комунального некомерційного підприємства «Центр первинної медико – 

санітарної допомоги Нижньовербізької сільської ради» 

Голосували:  

ЗА - 23; ПРОТИ - 0; УТРИМАЛИСЬ - 0; НЕ ГОЛОСУВАЛИ - 2; (результати 
поіменного голосування додаються) 
Вирішили : рішення сесії  № 116-IV/2020     прийнято та додається 

8. Слухали : Про звернення депутатів Нижньовербізької  сільської ради до 
Президента України, Верховної Ради України та Кабінету Міністрів 
України 

 



Доповідав : сільський голова Ярослав М’якущак  про звернення депутатів 
Нижньовербізької  сільської ради до Президента України, Верховної Ради 
України та Кабінету Міністрів України 

Голосували:  

ЗА - 25; ПРОТИ - 0; УТРИМАЛИСЬ - 0; НЕ ГОЛОСУВАЛИ - 1 

Вирішили : рішення сесії  № 117-IV/2020     прийнято та додається 

9. Слухали : Про включення Кіращука Дмитра Кириловича до складу комісії 
про Прийняття в комунальну власність Нижньовербізької територіальної 
громади майна бюджетних установ що перебувало на балансі відділуосвіти 
Коломийської районної державної адміністрації 
Доповідав : сільський голова Ярослав М’якущак про включення Кіращука 
Дмитра Кириловича до складу комісії про Прийняття в комунальну 
власність Нижньовербізької територіальної громади майна бюджетних 
установ що перебувало на балансі відділуосвіти Коломийської районної 
державної адміністрації 
Голосували:  
ЗА - 22; ПРОТИ - 0; УТРИМАЛИСЬ - 0; НЕ ГОЛОСУВАЛИ - 4; (результати 
поіменного голосування додаються) 

Вирішили : рішення сесії № 118-IV/2020    прийнято та додається. 
 

Всі питання порядку денного розглянуті, сесія оголошується закритою . 
(звучить Державний Гімн України) 

 

Сільський голова                                                             Ярослав М’якущак 

Секретар сільської ради                                                  Анастасія Марущак 

 

 

 

 

 

 


